
Zápis č .tl 2024

Z veřej ného zasedá n í Zastu pitelstva obce H onětice kona néh o dne L3.3.2o24

v zasedací místnosti obecního úřadu

Veřejné zasedánízahájila v 1-9,00 hod. starostka obce Markéta Soukupová, které bylo řádně
svoláno a vyh|áŠeno. Uvedla, že hlasování o usneseních proběhnou po každém bodu. Dle
prezenČní listiny ČlenŮ zastupitelstva (vlz. příloha)je přítomno 6 členů, omluven byl 1 člen.
Zastupitelstvo je tedy usnášen íschopné.

Starostka navrhla zapisovatele p. Dušana Čiefa a jako ověřovatele zápisu p. Martina
Kochaníčka a p. Annu Šebestíkovou.

Zastupitelstvo obce Honětice určuje zapisovatele p. Dušana Čiefa a jako ověřovatele zápisu
p. Martina Kochaníčka a p. Annu Šebestíkovou.

Výsledky hlasování zapisovatele zápisu: pro 5, proti 0, zdržel se 1,

Výsledky hlasování ověřovatelů zápisu: pro 6, proti 0, zdržel se 0

Dále předložila starostka návrh programu veřejného zasedání, tak, jak bylo vyvěšeno na

úřední desce, nikdo z přítomných program nedoplnil .

Navržený protram:

1. Zahájení-volba zapisovatele a ověřovatele zápisu

2. Schválení programu

3. Schválení zprávy o uplatňování územního plánu Honětice v uplynulém období 2OL8 -

2024
4. Linka bezpečí požádala o příspěvek 2500,-Kč

5. Bezúplatný převod majetku do vlastnictví obce z roku 2Ot9, p.č.8a8l3
6. Výsledky přezkoumání auditu

7. Schválení Rozpočtového opatření č.1

8. Schválení smlouvy o spolupráci při pořizování dat do DTM Zlínského kraje
9. Žádost pana Ondřeje Starého zaslaná emailem - vytvoření přístupové cesty
lP. lnformace starostky
11. Usnesení

].2. Diskuse



Zastupitelstvo obce Honětice schvaluje navržený program

Výsledky hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0

V bodě č. 3 seznámila starostka přítomné o požadavku schválení Zprávy o
upIatňování územního plánu Honětice v uplynulém období 20!8 -2024

Zastupitelstvo obce Honětice po projednání schvaluje Zprávu o uplatňování Územního plánu
Honětice v uplynulém období 2OL8-2024

A bere na vědomí: Vyhodnocení požadavků dotčených orgánů, krajského úřadu a připomínek
uplatněných při projednáníZprávy o uplatňování Územního plánu Honětice v uplynulém
období 20L8-2O24

starostka nechala h lasovat:

Výsledky hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0

V bodě č. 4 seznámila starostka přítomné o požadavku Linky bezpečí, která požádala
o příspěvek 2500,-Kč

Zastupitelstvo obce po projednání příspěvku na provoz dětské krizové linky se vyjádřilo
hlasováním takto:

starostka nechala hlasovat :

Výsledky hlasování: pro 0 proti 5, zdrželi se ].

Zastupitelstvo obce neodsouhlasilo poskytnutí tohoto příspěvku.

V bodě Č. 5 seznámila starostka přítomné o požadavku schválení Bezúplatného
převodu majetku do vlastniďví obce z roku 2OL9, p.č.8a8|3

Na základě žádosti zastupitelstva obce podané dne 18.9.2019 o bezúplatný převod pozemku,
pozemková parcela Č.848/3, vodníplocha koryto vodního toku přirozené nebo upravené,
zapsaným na LV Č. 60000 pro katastrální území Honětice, nás nyní kontaktoval Úřad pro
zastupování státu ve věcech majetkových, odbor odloučené pracoviště Kroměříž o sdělení,
zda by obec souhlasila s převodem tohoto pozemku do vlastnictví obce i se zatížením
pozemku stávající Smlouvou o smlouvě budoucí pro EG.D a.s. Předpokládaná výše ceny za
zřízení oprávněníz věcného břemene je v souladu stanovena na cca 3OOO,-Kč, ale přesná
cena bude upřesněna podle geometrického plánu. Po projednání :
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starostka nechala hlasovat :

Výsledky hlasování: pro 6 proti0, zdrželi se 0

V bodě Č. 6 seznámila starostka přítomné o Výsledku přezkoumání hospodaření
obce

Tento bod proběhne dnes bez hlasování, jelikož bude součástíZávěrečného účtu na příštím
zasedánÍ. Nenítedy předmětem dnešního schvalování. Pro informaci bylo sděleno, že
kontrola se uskutečnila ve dnech Lg.2.2024 -2t.2.2O24 na základě předložených písemností a
dokladů. Při přezkoumání nebyly zjištěny žádné chyby ani nedostatky.

V bodě Č. 7seznámila starostka přítomné o Schvá|ení Rozpočtového opatření č.1

Do rozpoČtu byla přidána řádková položka na zaúčtování odpadních vod, školení starosty..

i Starostka nechala htasovat :

i

Výsledky hlasování: pro 6 proti O, zdrželise 0

V bodě Č. 8 seznámila starostka přítomné o Schválení smlouvy o spolupráci při
pořlzování dat do DTM Zlínského kraje

Na základě dotací, které vyřídil Zlínský kraj bude bezúplatně obcím, které si zažáda|y
převádět data z JDTM do DTM dle zákona platného od L7.2024. Za nově vybudovanou
infrastrukturu a vloženído DTM (digitálně technická mapa) později odpovídá obec. Jedná se

tedy pro vložení nynějších dat.

starostka nechala hlasovat :

Výsledky hlasování: pro 6 proti0, zdrželi se 0

V bodě Č.9 seznámila starostka přítomné o Žádosti pana Ondřeje Starého

Na zák|adě žádosti zaslané e-mailem pana Ondřeje Starého o povolení vybudování nové
přístupové cesty přes obecní pozemek, parcela č.84812 vedoucí k parcele č. 56 (zastavěná
plocha a nádvoří) na které se nachází číslo popisné 15.

Skrze sítě procházející pod povrchem parcelv č.8a8l2 by se tato nová cesta skládala pouze
ze zatravňovacídlaŽby, případně geotextilie a hutněného štěrku, aby byla lehce



rozebratelná. Bude vypadat esteticky a účelně vzhledem k okolnítravnaté ploše, která se

seče.

starostka nechala hlasovat :

Výsledky hlasování: pro 5 proti0, zdrželi se 1

Bod Č. 10 !nformace starostky :

Starostka informovala občany o podepsání smlouvy s firmou Cetin na vybudování digitalizace
v obci. V prvé řadě je potřeba vyřízení potřebné dokumentace na stavebním úřadě....

Prozatím se optická vlákna umístí na sloupu na okraji obce. V příštím roce by měly být
vypsány dotace na digitalizaci v zemi, takže počkáme na tuto příležitost, abychom nemuseli
optiku táhnout po sloupech, které nezapadají do tohoto století.

Dle poČasí proběhne jarní brigáda - úklid obce, prořezání stromů u kapličky a keře u mostku

2. etapa budování elektřiny a veřejného osvětlenízatím v tomto roce pozastavena firmou
EG.D

BlO odpad nebude tento týden odvezen dle plánu - mají nepojízdné auto

Poděkování panu Plačkovi za dovoz recyklátu na zpevnění cesty před kontejnery

Bod č. 11 Usnesení:

Zastupitelstvo obce Honětice se usneslo odsouhlasit bez výhrad body dnešního veřejného
zasedání číslo 1,2,3,5 ,7,8,9.

Bod číslo 4 nebyl schválen zastupitelstvem

Bod číslo 6 nebyl předmětem schvalování

Bod č. 12 Diskuse:

Paní starostka si vzala slovo jako první:

Sdělila, Že veškeré dotazy z minulého zasedání byly zodpovězeny a vyzvala přítomné
k dotazům.

Nikdo z přítomných dotaz neměl.



Závér:

Starostka poděkovala členům zastupitelstva i občanům za účast na veřejném zasedání
zastupitelstva, a v 19.36 hodin zasedání ukončila.

Přílohy zápisu:

1) ]nformace o místě a době konání veřejného zasedáníZastupitelstva obce
2) Prezenční listina členů zastupitelstva a hostů
3) lpráva o uplatňováníúzemního plánu Honětice v uplynulém období 21t8-2o24
4l Žádost o povolení vytvoření přístupové cesty
5) Žádost o podporu Linky Bezpečí
6) Smlouva Zlínský kraj 
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Zapisovatel:

Starostka :

V Honěticích L4.3.2024

lt

Ověřovatel :..í...._..............


